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متن پرسش

سلام خسته نباشید: آیه ای هست که اشاره می کند به آرامش «الا بذکراالله تطمئن القلوب» من هرچه

در خودم و در جوامع دیدم نقض این آیه هست. دیدم انسانی که فشار روحی بر او غلبه می کند موقع

گرفتاری به راههای گوناگونی چون موسیقی، سیگار و اعتیاد و... اگه هم آدم مثبتی باشه ورزش و...

یعنی واقعا تو اون لحظه نعوذباالله نمی خوام کفر بگم ولی خدا نمی تونه آرومم کنه؟ چرا؟ می دونم

اشکال از من هست ولی چه کار کنم این مشکل رفع بشه؟ سوال دومم اینه که الان خیلی از

روانشناسان می گن برای آرامش، مراقبه کنید، من دوست دارم با نماز خوندن و دعا این حس برام

پیش بیاد اما متاسفانه اینجوری نیست باید چه کنم؟ سوال سومم اینه که مثبت اندیشی در دین هم

جایی داره؟ من بیشتر سعی می کنم واقع بین باشم این اشتباهه؟ ممنونم از اینکه وقت می گذارید

برای جواب.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. بنا است با خدا آشنا شویم تا در این عرصهها بتوانیم به او پناه ببریم و

تجربهی باورِ توحیدی برایمان پیش آید مثل این روزها که اگر کسی روح توحیدیِ لازم را داشته باشد،

در عین رعایت بهداشت، حاکمیت را به خدا میدهد و نه به ویروس کرونا. ۲. خوب است در این مورد

سری به کتاب «آشتی با خدا» که بر روی سایت هست بزنید. ۳. اعتماد به خدا به یک معنا

مثبتاندیشی است، ولی با توهّمزدگی فرق دارد. در این مورد خوب است به کتاب «ادب خیال و عقل

و قلب» رجوع فرماد. موفق باشید


